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Naše Kameničky 
Rok vydání: 2023                    Vydavatel: Obec Kameničky 

Číslo: 1                                                                     Zpracoval: rattle 

Milí spoluobčané, 
 
 s novým rokem 2023 jsme učinili významné rozhodnutí, a to snížení 
frekvence vývozu popelnic u domů na 1x za 14 dní. I když se jedná o nepopulární 
krok, byli jsme k tomu donuceni neustále se zvyšujícími náklady a věříme, že se 
s tím i naši spoluobčané, kteří topí tuhými palivy, v zimě vypořádají. Naopak si 
od tohoto opatření slibujeme zvýšení podílu vytříděných odpadů a snížení 
množství odpadu komunálního. Plechovky, plasty či sklo opravdu do běžné 
popelnice nepatří. Že šlo v tomto ohledu o správný krok, dokládá i množství 
svezeného odpadu z naší obce v lednu a únoru. Zatímco před rokem bylo za tyto 
dva měsíce z naší obce svezeno 34 tun směsného odpadu, letos jen 28,5 tuny.  
 Dalším krokem, který jsme se rozhodli učinit, je odstranění velkých 
kontejnerů na směsný odpad u obecního úřadu. Tyto nádoby byly určeny                  
pro ukládání komunálního odpadu chalupářů, ke kterým Technické služby 
Hlinsko nezajedou, a oni tedy nemohou mít vlastní popelnici (Krejcar, Lány), 
ale byly povšechně využívány spíše jako odkladiště veškerého nepořádku                          
a Kameničky se staly „popelnicí“  celého širokého okolí. 
 Pokud by některému z našich spoluobčanů čtrnáctidenní svoz nestačil, je 
možné mít u nemovitosti více popelnic. Stačí další nádobu označit číslem 
popisným a Technické služby popelnice vyvezou. Děkujeme, že třídíte odpad              
a pomáháte udržet naši vesnici čistou. 

Robert Adámek, starosta obce 

 

ZPRÁVY ZE ZASTUPITELSTVA OBCE KAMENIČKY 
Nově zvolené obecní zastupitelstvo se poprvé na běžném zasedání sešlo 14. 
prosince 2022 a v letošním roce znovu 15. února. Před koncem uplynulého roku 
- stanovilo cenu vodného a stočného pro rok 2023, a to ve výši 24 Kč a 30 Kč, 
- stanovilo s platností od 1.1.2023 frekvenci svozu komunálního odpadu v 

obci na 1x za 14 dní a schválilo patřičný dodatek s Technickými službami 
Hlinsko, 

- schválilo uzavření smluv s Podpůrným a garančním rolnickým a lesnickým 
fondem na podporu pořízení nového traktoru pro lesní hospodářství obce, 

- schválilo rozpočet obce Kameničky na rok 2023, 



2 
 

- upravilo zmocnění pro starostu obce při schvalování a provádění 
rozpočtových opatření, 

- schválilo pořízení změny č. 2 Územního plánu Kameničky, zmocnilo k jeho 
pořízení MěÚ Hlinsko, 

- schválilo přijetí daru pozemku p. č. 677 v katastrálním území Filipov, 
- schválilo záměr přeložky účelové komunikace na pozemcích p. č. st. 155/2 

a 836/1 v katastrálním území Kameničky a její následný bezplatný převod 
do majetku obce, 

- schválilo smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene s ČEZ 
Distribuce a.s. v souvislosti s akcí uložení vedení nízkého napětí na Filipově 
a v Ovčíně do země, 

- schválilo žádost ZŠ a MŠ Kameničky o čerpání rezervního fondu a částky 
odpisů na školní pomůcky a opravy budovy, 

- schválilo výši nájemného v obecních bytech v částce 40 Kč/m2 na Filipově 
a 42 Kč/m2 v Kameničkách, 

- schválilo záměr vybudování Komunitního centra Kameničky v budově č.p. 
6 dle architektonické studie a vyhlášení výběrového řízení na zpracování 
projektové dokumentace vlastní stavby, 

- schválilo záměr vybudování páteřního vodovodního a kanalizačního řadu 
na soukromých pozemcích p. č. 506/2, 508/2 a 493/2 s tím, že obec 
vybudovanou infrastrukturu převezme do svého vlastnictví a bude ji 
provozovat, 

- zamítlo žádost FK Kameničky o dotaci na projekt stavebních úprav provozní 
budovy. 

 
Na únorovém zasedání: 
- schválilo záměr dobudování dětského hřiště v novostavbách 
- schválilo záměr převodu pozemků p. č. 130/7 v katastrálním území 

Kameničky a p. č. 1299/2 v KÚ Filipov do vlastnictví obce, 
- schválilo firmu PRODIN Pardubice jako dodavatele projektové 

dokumentace na úpravu veřejného prostranství na Filipově, 
- schválilo žádosti o dotaci spolků FK Kameničky (ve výši 125 tis. Kč) a SDH 

Filipov (50 tis. Kč), 
- schválilo dvě žádosti o půjčky z Fondu rozvoje bydlení obce, 
- schválilo nový dodatek ke Smlouvě o spolupráci mezi obcemi při zajišťování 

lékařské služby první pomoci v Hlinsku. 
 

V roce 2023 jsou naplánovány ještě tyto termíny jednání Zastupitelstva obce: 
19.4., 21.6., 20.9. a 13.12. 
 

AKTUALITY 
HOSPODAŘENÍ OBCE V ROCE 2022 

Uplynulý rok uzavřela obec Kameničky s příjmy ve výši 31,11 mil Kč.           
a výdaji ve výši 32,94 mil. Kč. Do rozpočtu obce se podařilo získat dotace                  
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v celkovém objemu téměř 10 mil. Kč, z nichž největší byly na projekt Zvýšení 
bezpečnosti dopravy před základní školou ze SFDI, na projekt Protipovodňová 
opatření obce Kameničky od MŽP a na nové automobily pro sociální službu                 
z IROP a JSDH obce z Ministerstva vnitra. 

Výše uvedené projekty patřily i k těm největším investičním akcím roku 
2022. Z těch větších je možno k nim přičíst např. rekonstrukci učebny 
pracovních činností (2 mil. Kč) a nové třídy MŠ na základní škole (600 tis.), 
opravy místních komunikací v Kameničkách a na Filipově (700 tis.) nebo 
pořízení nového žacího traktoru (600 tis.). Celkem šlo z rozpočtu                                               
do investičních akcí téměř 18 mil. Kč. 

Stav finančních prostředků na účtech obce k 31.12.2022 činil Kč 
22.556.533,79. 
 

PLATBY OBČANŮ V ROCE 2023 

Odpady – úhrada do 31. 3. 2023: 
600 Kč/osobu, 600 Kč/rekreační objekt  
při platbě z běžného účtu použijte variabilní symbol 1340+číslo popisné. 
 
Vodné, stočné – lze platit při červnovém odečtu vodoměrů, úhrada do 30. 
6. 2023: 
Stav vodoměru lze nahlásit i emailem na urad@obec-kamenicky.cz, děkujeme. 
 
Pro odběratele vody z obecního vodovodu:  
vodné ve výši 24 Kč/m3, stočné  ve výši 30 Kč/m3, tj. 54 Kč/m3, při platbě                      
z běžného účtu použijte variabilní symbol 2310+číslo popisné. 
 
Pro odběratele vody z vlastní studny bez měření:  
stočné 35 m3/obyv./rok x 30 Kč/m3 = 1.050 Kč podle směrných čísel spotřeby 
vody, při platbě z běžného účtu použijte variabilní symbol 2321+číslo popisné. 
 

Psi – úhrada do 31. 3. 2023: 
100 Kč za prvního psa, 200 Kč za druhého a dalšího, při platbě z běžného účtu 
použijte variabilní symbol 1341+číslo popisné. 
 

ČÍSLO ÚČTU OÚ KAMENIČKY   3728531 / 0100 
 

UKONČENÍ STOMATOLOGICKÝCH POHOTOVOSTÍ NA HLINECKU 

Dle sdělení Městského úřadu v Hlinsku byly k 31.12.2023 ukončeny 
pravidelné víkendové pohotovostní služby stomatologů na Hlinecku. V případě 
potřeby akutního ošetření se občané musí obrátit na stomatologickou 
pohotovost v Pardubické nemocnici, Kyjevská ul., Pardubice. 
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OPRAVY KOMUNIKACÍ V OKOLÍ KAMENIČEK 

V roce 2023 nás jako řidiče čekají některá dopravní omezení spojená                 
s opravami silnic v našem blízkém okolí. Po jednání s radním Pardubického 
kraje pro oblast dopravy, panem Ing. Petrem Kortyšem, se nám podařilo do 
plánu staveb v tomto roce prosadit opravu mostu přes Chrudimku u č.p. 17. S 
demolicí a následnou stavbou zcela nové mostní konstrukce by se mělo začít co 
nejdříve po skončení zimy, protože se počítá s tím, že práce zaberou cca šest 
měsíců. Požadavek obce Kameničky na objízdnou trasu je takový, že chceme, 
aby spojka Filipov-Ovčín sloužila pouze osobní dopravě na povolení obecního 
úřadu a linkovým autobusům. Chtěli bychom tak zamezit nadměrné dopravě 
přes obecní místní komunikaci, která je v mnoha místech velmi úzká. 

Prakticky současně, od 1. dubna do konce července, budou probíhat                      
za úplné uzavírky komunikace práce na kanalizaci a opravě vozovky v Kladně, 
které bude neprůjezdné. Třetí silnicí, která by se měla dočkat brzké opravy,                 
je silnice Kameničky-Chlumětín po hranici kraje. Zde se v tuto chvíli soutěží 
zhotovitel a v plánu je akci realizovat ještě v tomto roce. 

Rekonstrukce filipovské silnice, je plánována v roce 2024. Jsme rádi,                   
že jsme s Pardubickým krajem našli společnou řeč a dohodu o těchto reálných 
termínech vítáme. 
 

KULTURNÍ RUBRIKY 
OBECNÍ ZÁJEZD ZA KULTUROU 

Po nucené covidové přestávce 
jsme opět obnovili spolupráci s obcí 
Jeníkov a v sobotu 11. března uspořádali 
společný výjezd za kulturou. Hlavním 
cílem bylo představení Národního 
divadla Brno Mirandolína, ale ještě než 
jsme se pohodlně usadili do sedadel 
brněnské Reduty, čekala nás zastávka v 
Předklášteří u Tišnova. Zde jsme si 
prohlédli areál kláštera Porta Coeli                          
a ochutnali speciality klášterního 
pivovaru. Děkujeme všem účastníkům za 
důvěru a odpoledne v příjemné 
společnosti. Již nyní se těšíme na další 
zájezd, který bychom chtěli opět brzy 
zorganizovat.  

  

 

 

 

 

https://www.facebook.com/NDBRNO/?__cft__%5b0%5d=AZU3C1uj5mClmpVRgP3EUOe_8PeJ1pgoml7Z2KY7RTaOAlW9BGj0gBZ3Ne5vOdkJ3Zu4pj3XNCM61Dbqf9DZ-OTZiVrFYyIuyEJCJlO8XxqHWdcmY5YOZXMsGJjD3pFtTBodf-N1RmUO0ebBcVqjGr31SgDH2MD4lgKjxr2H-Lv0yP13y0bXDM24CzcLwAqJB8o&__tn__=kK-R
https://www.facebook.com/NDBRNO/?__cft__%5b0%5d=AZU3C1uj5mClmpVRgP3EUOe_8PeJ1pgoml7Z2KY7RTaOAlW9BGj0gBZ3Ne5vOdkJ3Zu4pj3XNCM61Dbqf9DZ-OTZiVrFYyIuyEJCJlO8XxqHWdcmY5YOZXMsGJjD3pFtTBodf-N1RmUO0ebBcVqjGr31SgDH2MD4lgKjxr2H-Lv0yP13y0bXDM24CzcLwAqJB8o&__tn__=kK-R
https://www.facebook.com/Předklášteří-908245439239934/?__cft__%5b0%5d=AZU3C1uj5mClmpVRgP3EUOe_8PeJ1pgoml7Z2KY7RTaOAlW9BGj0gBZ3Ne5vOdkJ3Zu4pj3XNCM61Dbqf9DZ-OTZiVrFYyIuyEJCJlO8XxqHWdcmY5YOZXMsGJjD3pFtTBodf-N1RmUO0ebBcVqjGr31SgDH2MD4lgKjxr2H-Lv0yP13y0bXDM24CzcLwAqJB8o&__tn__=kK-R
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Nejbližší kulturní akce v obci 
15. dubna 2023 Turnaj ve stolním tenisu v sokolovně (pořádá Orel 

Kameničky) 
28. dubna 2023 Čarodějnická zábava v sokolovně (pořádá FK 

Kameničky) 
30. dubna 2023 Tradiční pálení čarodějnic na Letním parketě 

(pořádá SDH Kameničky) 
20. května 2023 Oslavy 70 let sboru SDH Filipov 
 

NOVÉ ENERGOPORADENSTVÍ NA ÚŘADU PRÁCE ČR 

Od ledna 2023 působí na Kontaktním pracovišti Úřadu práce 
ČR Chrudim energoporadce. Poskytuje poradenství k novému dotačnímu 
programu Nová zelená úsporám Light a k dalším dotačním programům 
týkajících se zateplení rodinných domů a bytů. Pokud Vás trápí úniky tepla 
ve Vaší domácnosti, chcete radu, jak jednoduše ušetřit za energie, zvýšily se 
Vám výdaje na bydlení, máte vysoké zálohy za plyn a elektřinu, či váháte, zda 
máte nárok na příspěvek na bydlení, využijte bezplatné odborné 
poradenství. 
Kontaktní osobou je Hana Hromjáková 
Tel. 950 119 421 
E-mail: hana.hromjakova@uradprace.cz 
Úřední hodiny  
PO a ST 8:00 – 14:00 
ÚT a ČT 8:00 – 11:00 
Poradenství k úsporám energií 
- rady, jak jednoduše ušetřit za energie 
- potřebujete návrh řešení úniků tepla v domácnosti 
 
Poradenství k příspěvkům na bydlení 
- zvýšily se Vám výdaje za bydlení 
- máte vysoké zálohy za plyn a elektřinu 
- přemýšlíte, zda máte nárok na příspěvek na bydlení 
Poradenství k dotačním programům na zateplení rodinných a bytových 
domů 
- Nová zelená úsporám Light 
- Nová zelená úsporám 
- Kotlíkové dotace  
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NAŠE ŠKOLA A ŠKOLKA 
Všechny Vás moc zdravím a chtěla bych se s Vámi opět podělit o dění    

a práci ve škole. 
Důležitým dnem byl pro nás 27. leden, kdy proběhlo oficiální otevření 

nově zrekonstruované učebny pracovních činností. Rekonstrukce byla 
provedena z prostředků Integrovaného regionálního operačního programu 
Evropské unie prostřednictvím MAS Havlíčkův kraj.  Od druhého pololetí 
tohoto školního roku v této učebně postupně probíhá výuka. Pro děti z MŠ                
a žáky ZŠ byl již obnoven pravidelný kroužek keramiky. Za tuto učebnu moc 
děkujeme. 

Ve škole proběhlo vyhlášení školních soutěží vědomostních, 
výtvarných, hudebních a sportovních. Mezi sportovní bych zmínila tradiční 
lyžařské závody, které se konaly na fotbalovém hřišti v Kameničkách                           
a zúčastnilo se jich celkem 29 běžců. Novou školní soutěží bylo skládání 
Rubikovy kostky na rychlost. Jen pro zajímavost – vítězi z 8. třídy trvalo 
složení kostky pouhých 19 vteřin. 

 Žáci se rovněž  aktivně účastní sportovních i vědomostních soutěží 
mimo ZŠ. Naše škola byla zastoupena na lyžařských závodech a plaveckých 
závodech v Hlinsku. Velkým úspěchem je postup žáka ze 6. třídy do krajského 
kola zeměpisné olympiády, postup žákyně 7. třídy mezi 8 nejlepších geografů 
kraje a postup žákyně 4. třídy do krajského kola recitační soutěže. Velká 
gratulace a poděkování patří nejen všem žákům, kteří se účastní soutěží, ale 
i vyučujícím, kteří motivují žáky, podporují je účastnit se soutěží a nabírat tak 
zkušenosti. 

Žáci 7. a 8. třídy absolvovali společně povinný lyžařský výcvik 
v Daňkovicích. 

U žáků 3. – 5. třídy začal plavecký výcvik, na který dojíždějí pravidelně 
každý týden. Lekce plavání zahrnuje délku 2 vyučovacích hodin. 

Někteří žáci se svými vyučujícími navštívili Východočeské divadlo 
v Pardubicích a účastnili se divadelního představení. Jedná se o 3. třídu s paní 
učitelkou Lazarovou, 4. třídu s paní učitelkou Dostálovou, 8. třídu s paní 
učitelkou Truncovou a 9. třídu s paní učitelkou Adámkovou. 

V těchto dnech vrcholí příprava žáků 9. třídy na přijímací zkoušky. 
Letošní novinkou je, že jsme všem žákům 9. třídy vyplnili a vytiskli přihlášky 
na střední školy přímo u nás, a rodiče tak měli o starost méně. Držme všem 
deváťákům palce. 

Dalším důležitým dnem pro naši školičku bude 12. duben, kdy se 
uskuteční zápis do ZŠ. Na všechny budoucí prvňáčky se těšíme. 

Do konce školního roku je určitě mnoho aktivit  ještě před námi,                         
o nich Vás informuji zase příště. 

    

                                                                                     Lenka Hladíková, ředitelka školy 
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Z ČINNOSTI SPOLKŮ 
SKAUTI 

Nový rok jsme zahájili již tradičně účastí na Tříkrálové sbírce. Skupinky 
malých i větších koledníků spolu s doprovodem vyrazily s písní na rtech 
prosit o dobrovolný příspěvek pro dobrou věc. Všem zúčastněným i dárcům 
děkujeme. Dále probíhají schůzky u klubovny v Jeníkově, na jejíž opravě stále 
pilně pracujeme. 

Kluci si jako téma programu na leden zvolili pro dnešní dobu velmi 
důležité téma - práci s informacemi a kritické myšlení. Pomocí různých 
aktivit a her si během společné oddílové schůzky vyzkoušeli ústně přenášet 
informace z tisku a vyhodnocovat jejich výsledek. Zjistili přitom například,     
že myším nevoní sýr nebo že Komenský nechtěl ve škole hrát hry, ale chtěl 
hrát divadlo. V březnu je čeká víkendová výprava do UNESCem zapsaného 
města, do Kutné Hory. 

Dívčí oddíl: Na začátku února se sešly starší členky oddílu na 
společném filmovém večeru, kde si mimo jiné popovídaly o zážitcích z vedení 
družin a ukápla nejedna slza smíchu. V sobotu 18. února se pak sešly členky 
celého oddílu, aby s odvážnou Vaianou napravily trable, které je potkaly na 
cestě za Tefiti. Následovala oslava Dne Sesterství, kde si připomněly, že jsme 
všechny sestry, nejen v našem oddíle, ale i všechny světlušky, skautky                          
a rangers na světě. 

Druhou polovinu roku jsme s roverským kmenem MeTy zahájily 
velkolepě až v únoru. 10.2. se v prostorách obecního úřadu v Jeníkově 
uskutečnila soutěž MasterChef. Soutěžící měli za úkol připravit sedm jídel                 
v časovém limitu a plnit úkoly (např. vaření se zavázanýma očima nebo              
s jednou rukou). Porota nakonec mohla ochutnat opravdové delikatesy - 
borůvkové knedlíky se šunkou nebo vítězné bramboráky s marmeládou. A co 
nás čeká dále? Výprava do Kunštátu, na kterou se všichni moc těšíme! 

 

Marie Kamarádová, Martin Pešava, Tereza Schmidtová, Stanislava Nováková 

 
OCHOTNICKÝ SPOLEK MUČIDLA KAMENIČKY 

Přestože jsme se třetí lednový víkend po Vánocích na blátě konečně 
dočkali sněhové nadílky a počasí svádělo spíše k dovádění ve sněhu, podařilo 
se Mučidlům nalákat do sokolovny v Kameničkách spoustu pohádkových 
postaviček a protančit s nimi celé odpoledne při dětském karnevalu. 
DĚKUJEME, že jste přišli a pořádně to s námi roztočili. Děkujeme rovněž paní 
Haně Netolické a OÚ Kameničky za finanční podporu akce. 
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Následující dva týdny jsme plánovali pobavení sportovně maškarní. 
Počasí si s námi nemilosrdně zahrávalo. V pátek před akcí nesmlouvavě lilo 
a v sobotu dopoledne štiplavě mrzlo a strašidelně fučelo, takže jsme se 
potáceli nejen ve větru, ale i v myšlenkách na zrušení plánované lyžařské 
taškařice. Nakonec jsme to ale riskli a první maškarní lyžování na Volákově 
kopci se konalo. Děkujeme všem 
účastníkům akce, které neodradily 
vrtochy počasí a dorazili se podívat. 
Děkujeme těm, kteří se přijeli 
sklouznout po připravených tratích 
bez kostýmu. A ÚPLNĚ NEJVÍC 
DĚKUJEME těm, kteří si dali práci                  
s přípravou kostýmu, přišli převlečení 
a opravdu i lyžovali!!!  Tak to bylo 
myšleno - lyžovačka v jakémkoliv 
převleku. Odměnou za podporu akce             
v typicky větrných kameničovských 
podmínkách byl všem vynikající 
svařák a drobné sladkosti. Už se rodí 
nápady na vylepšení druhého ročníku. 
Speciální dík patří též našemu 
externímu spolupracovníkovi Daliboru 
Vaškovi, který připravil tratě. 
 

Lenka Adámková, vedoucí spolku MUČIDLA 

 

 



10 
 

FK KAMENIČKY Z. S. 

FK Kameničky z. s. vstoupil do roku 2023 se staronovým vedením, 
které vzešlo z voleb v rámci Řádné valné hromady klubu dne 3.12.2022. 

Výkonný výbor se lehce pozměnil a do volebního období 2023 – 2024 
bude fungovat v pětičlenném složení: 

předseda klubu: Mgr. Jiří Hrabčuk 

místopředseda a sekretář: Mgr. Vít Zavřel 

členové: Ing. Martin Brázda, Jiří Sadílek a Marián Pérko 

Kontrolní komise byla poté zvolena zcela nová a čítá tři členy: 

předseda KK: Ing. Jiří Hladký 

členové: Martin Severýn a Marek Valla 

 Oba subjekty zasedají pravidelně co 14 dní společně a prvním počinem 
bylo sestavení vyrovnaného rozpočtu pro rok 2023, což je základem                         
pro zdárné fungování klubu.  

Mimo výdajů na sportovní činnost má klub v plánu investovat do 
dodělání druhé pergoly pro diváky, která bude sloužit zároveň jako pódium 
pro vystupující kapely. Další investicí bude stavba nové multifunkční udírny 
a revitalizace stromového porostu v areálu hřiště, která čítá pokácení 
přerostlých a nebezpečných bříz a jejich nahrazení náhradní výsadbou 
přesně dle dohody s obcí. 

Poslední letošní investicí bude revitalizace prostoru mezi tribunou                      
a klubovnou, která, pokud bude dostatek finančních prostředků, zásadně 
zlepší zázemí pro diváky. 

V průběhu jara také dochází k opravám uvnitř kabin a zvětšení 
prostoru pro naše děti. 

Plánovaná výstavba 3 kabin nad tělesem klubovny se z důvodu zrušení 
investičních programů ze strany Národní sportovní agentury odkládá                        
na neurčito. 

Mgr. Jiří Hrabčuk 
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